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Vist que els reunits constitueixen majoria legal suficient de 
l'Ajuntament Ple, el Sr. President obre l'acte i s'entra a 
conèixer els afers inclosos en l'ordre del dia: 
 
     1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l'acta de la sessió anterior. 
VOTACIó: APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 2.- DECRETS DE L'ALCALDIA 
 
Per ordre de l'Alcaldia notifica a l'Ajuntament en Ple dels 



Decrets de l'Alcaldia dictats des de l'última sessió plenària 
fins avui. 
La Corporació es dóna per assabentada. 
 
 3.- MOCIÓ D'ERC SOBRE EL PALAU TOLRA 
 
Jordi Permanyer i Bellmunt, regidor d'ERC a aquest Ajunta-     
ment, i d'acord amb la normativa vigent, presenta aquesta 
proposta perquè sigui debatuda i aprovada, si s'escau, en el 
proper ple d'aquest Ajuntament: 
"Ens troben a les portes del Debat 2000, un debat que pretén 
posar sobre la taula tots aquells temes que incideixen en el 
nostre present i que marcaran el nostre futur, les conclusions  
d'aquest cicle ens hauran de servir d'orientació a tots els qui 
tenim i els qui tindran la responsabilitat de prendre de- 
cisions que afectin la nostra vila. Amb aquest plantejament 
sembla que tots els regidors de l'Ajuntament hi estem d'acord 
sempre que aquest debat sigui ampli, obert a tothom, partici- 
patiu i transparent. 
Precisament perquè creiem que el debat ha de ser ampli s'han 
d'escoltar totes les opinions, pensem que un tema tant impor- 
tant per Castellar com és el trasllat de l'Ajuntament que esdevé 
polèmic, s'ha de paralitzar fins passat el Debat 2000, on es pot 
debatre àmpliament aquest i d'altres temes de molta 
transcendència per a la nostra vila. 
A ERC ens sembla que aquesta paralització s'emmarca en la més 
pura lògica, si de veritat es volen escoltar opcions i alter- 
natives que no necessàriament han de ser coincidents, per això 
demanem que l'Ajuntament reunit en ple aprovi la següent. 
PROPOSTA. 
L'Ajuntament reunit en ple, acorda incloure el futur trasllat o 
ampliació de l'Ajuntament en el temari del debat 2000, i per 
tant es paralitza el trasllat de l'Ajuntament al Palau Tolrà. 
Després de valorar les diferents opcions i alternatives que 
puguin sortir del debat 200, s'actuarà en conseqüència i es 
prendra una decissió sobre el futur de l'Ajuntament." 
L'Alcalde considerant que la moció ha estat presentada per ERC, 
cedeix al senyor Jordi Permanyer la seva defensa. 
El Sr. Jordi Permanyer defensa la moció en el sentit de que dins 
de la línia anunciada per l'equip de govern de cara al debat 
2000, s'hauria de madurar la utilització del Palau Tol- rà. La 
manera que es poguessin plantejar altres usos i discu- tir-ho 
amb calma en els propers mesos dins del Debat 2000. Per tant, el 
contingut de la moció es concreta en la sol.licitud de que 
s'aturin les obres que s'estan fent actualment en el Palau Tolrà 
i que s'inclogui com a tema del debat 2000 l'ús del Palau Tolrà 
i una vegada discutit, ja es decidirà si es reemprenen o no les 
obres. 
Intervé el Sr. Tomeu Calafell en representació d'IC dient que 
votarà negativament la moció d'ERC ja que considera que desti-
nar-lo a Ajuntament és el que més li escau a l'edifici. "S'ha de 
tenir present que aquest edifici cal conservar-lo i que el cost 
de conservació i manteniment només es pot garantir si hi donem 
un ús com el de l'Ajuntament". Per tant, manifesta el seu acord 
en el trasllat de l'Ajuntament al Palau Tolrà i no recolzarà la 
moció d'ERC. 
 
 



 
El Sr. Miquel-Àngel Soria del PP diu que malgrat haver vist 
favorablement el trasllat de l'Ajuntament, hi ha raons que 
l'impulsen a l'abstenció: en primer lloc, l'any vinent encara de 
recessió econòmica, no sembla el més adient per realitzar 
aquestes despeses de reforma del Palau Tolrà. En segón lloc     
sembla correcte, com proposa la moció, d'ajornar els usos del 
Palau Tolrà, fins que es plantegi en el debat 2000 i es deci- 
deixi sobre això, per aquest motiu el vot serà d'abstenció. 
A continuació el Sr. José Rodríguez del PSC-PSOE comença dient 
que no entén la polèmica que s'ha creat només des d'un deter- 
minat setmanari local i per un grup interessat en la polèmica. 
El grup del PSC no s'ha manifestat públicament perquè no ho ha  
cregut necessari en considerar que la polèmica era artificial. 
"Des de les primeres reunions en comissió informativa, ja và-   
rem manifestar que estudiariem el tema una vegada tinguéssim 
tota la informació i havent analitzat el pros i els contres, i, 
finalment, vàrem manifestar la nostra acceptació al tras-    
llat. 
El perquè d'aquesta acceptació s'explica: entenem que el Palau 
Tolrà és un dels edificis rellevants de la nostra Vila i cal 
conservar-lo en les millors condicions possibles. En l'opinió 
del nostre grup, difícilment trobarem un ús que garanteixi 
aquesta conservació i que alhora tingui la rellevància que  
tindrà encabint-hi les dependències municipals. Des del nostre 
grup s'ha seguit amb respecte i atenció les diferents opi- nions 
durant aquests darrers mesos, però hem de manifestar la nostra 
sorpresa per la magnitud que s'ha donat a l'assumpte quan a la 
nostra Vila s'han tractat temes de molta més relle-   vància 
sense que ningú hagui dit res. Hi ha per exemple, tota la 
tramitació del Pla de la Bruguera i l'actual rehabilitació de la 
façana del temple parroquial. No estem d'acord a para-   litzar 
les obres ja que si bé totes les opinions són bones i 
respectables, també s'ha de tenir present que la dinàmica i la 
governabilitat de la nostra Vila no es pot paralitzar i és per 
totes aquestes raons que el nostre grup votarà en contra de la 
proposta d'ERC." 
Intervé el Sr. Alcalde en representació del grup municipal de 
CiU tot dient que respecte al primer punt de la moció, el seu 
grup no està d'acord a paralitzar les obres que s'estan fent al 
Palau Tolrà i respecte al segon punt: "tampoc estem d'acord a 
incloure-ho com un tema del Debat 2000 ja que el debat 2000 ha 
de servir per tractar el futur de Castellar i el tema del Palau 
Tolrà ja fa mesos que ha estat decidit. per tant, el nostre grup 
votarà en contra." 
Ja en el torn de rèplica, el Sr. Jordi Permanyer d'ERC plante- 
ja la presumpta il.legalitat de les obres que s'estan fent al 
Palau Tolrà ja que si és un edifici catalogat i com a tal ha de 
complir una sèrie de requisits i està sotmès a una normati-  va 
molt més rigorosa que s'ha incomplert en el present cas. 
Li contestà el Sr. Alcalde dient que a Castellar no hi ha ca-   
tàleg, a l'igual com molts altres municipis de la nostra co- 
marca ja que el Pla General aprovat el 1978 preveia que els 
municipis i la Diputació els promoguessin i aprovessin tot  
relacionant una sèrie d'edificis que obligatòriament han d'es-  
tar en el catàleg en el moment que s'aprovi. Al no haver- hi 
catàleg, res d'aixó s'ha d'acomplir. De tota manera s'ha de  
 



 
deixar ben clar que, tot i no ésser necessari, s'acomplert tota 
la normativa que fixa el ple pels edificis catalogats i    que 
en absolut s'ha incomplert la llei. 
El Sr. Jordi Permanyer d'ERC, diu que s'hagués hagut d'aprovar  
el catàleg i que dubten de que no n'hi hagi però que, si  
es així, es reserven el dret a demanar les responsabilitats que 
calgui pel fet de no tenir catàleg. 
SOTMESA LA MOCIÓ A VOTACIÓ S'OBTÈ EL SEGÜENT RESULTAT: 
 Vots a favor  : UN      ( 1) del regidor d'ERC. 
     Vots en contra: CATORZE (14) dels regidors de CiU, PSC- 
                                  PSOE i IC. 
     Abstencions   : UNA     ( 1) del regidor del PP. 
PER LA QUAL COSA LA MOCIÓ NO ÈS APROVADA. 
 
 4.- EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS NÚM. 8 
 
ATÈS que s'ha procedit a fer un estudi dels crèdits pressupos-  
tàris , tant d' ingressos com de despeses, per tal de preveu-re 
les possibles desviacions a finals d'exercici. 
Aquest estudi s'ha fet a nivell de les diverses vinculacions de 
les partides. 
ATÈS que de l'estudi realitzat es desprèn que els ingressos 
s'estan complint amb normalitat en la seva majoria, i es pre-   
veu un exces de drets liquidats sobre crèdits inicials en la 
partida d'Impost s/Construccions i Obres i Aigües. 
ATÈS que a l'estat de despeses es considera necessari fer en-   
tre d'altres les següents modificacions: 
 a) Regularitzar la consignació de despeses financeres 
        consistents en una transferència entre els capítols  
        3 i 9. 
 b) Incrementar la partida destinada a Aigues per compta- 
        bilitzar tot el cost de l'any 1.993. 
 c) Fer canvis de partides per raons tecniques de correcta 
        aplicació pressupostària. 
 d) Minorar crèdits en no preveure's la seva utilització 
        durant el present exercici i a la vegada augmentar-ne 
        d'altres que es consideren insuficients per atendre  
        les despeses fins a finals de l'exercici. 
Vist l'informe d'intervenció. 
Vist el que disposa la llei 39/88 i Reial Decret 500/1990, de 28 
d'abril, sobre Modificacions Pressupostàries, a l'Ajunta- ment 
Ple es proposa la adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar l'expedient  núm. 8 de Suplements i Transfe-   
rències de crèdit de l'exercici de 1.993, anivellat en la 
quantitat de 22.775.000,- pessetes, d'acord amb l'annex. 
SEGON.- La financiació  íntegra del present expedient s'efec-   
tua amb càrrec a major ingressos per 14.825.000,- pessetes i 
baixes en despeses de 7.950.000,-pessetes. 
TERCER.- Que l'expedient sigui exposat al públic en la forma i 
terminis establerts a la Llei 39/88 de 28 de desembre, En cas de 
no presentar-se reclamacions s'entrendrà aprovat definiti-   
vament. 
El Sr. Alcalde presenta la proposta de modificació de crèdits 
extraordinaris del pressupost, destacant que és l'última que  
 
 



 
es realitzava enguany i que és d'escasa quantia per ajustos a 
les partides, llevat de la partida destinada a aigües la qual 
s'incrementa sensiblement per contabilitzar tot el cost de l'any 
1993. 
El Sr. Miquel-Àngel Sòria del PP i el Sr. Jordi Permanyer  d'ERC 
manifesten la seva voluntat d'abstenir-se. 
Igualment el Sr. Tomeu Calafell per IC, diu que per coherèn-    
cia amb la votació del pressupost, malgrat que la modifica- ció 
té un caràcter tècnic, la seva postura serà la d'abs- tenció. 
El Sr. Patricio Mercado del PSC, també apunta que el seu grup 
s'abstindria, però afegeix que si bé la modificació té caràc- 
ter tècnic, l'equip de govern no pot esperar el suport dels 
altres grups quan aquests no poden participar en l'elaboració 
del pressupost, també cal preguntar-se perquè algunes partides 
de caràcter més social, no s'han esgotat. 
VOTACIó: APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent resul-   
tat: 
  Vots a favor  : NOU  (9), dels regidors de CiU. 
  Abstencions   : SET  (7), dels regidors del PSC-PSOE, ERC,    
                            IC, i PP. 
  Vots en contra: CAP  (0). 
 
 5.- APROVACIÓ COMPTE GENERAL 1992 
 
Vist l'expedient de comptes generals d'aquest Ajuntament , 
corresponent a l'exercici de 1992. 
Vist el dictamen favorable de la comissió d'especial de comptes, 
referent a l'article 193.2 de la Llei 39/1988, de 28 de 
desembre. 
Resultant que ha estat exposat al públic en la forma i termi- 
nis establerts a l'article 193.3, sense haver-se presentat cap 
tipus de reclamació ni observació. 
Vistos els informes que figuren en l'expedient, a proposta de la 
comissió especial de comptes, a l'Ajuntament Ple, es pro- posa 
l'adopció dels següents. 
ACORDS. 
PRIMER.- Aprovar els comptes generals  de l'exercici de 1992, 
redactats de conformitat i tal com estableix l'article 193.4 de 
la Llei 39/88, de 28 de desembre. 
SEGON.- Trametre a la Sindicatura de Comptes aquest expedient de 
conformitat amb l'establert a l'article 193.5 de la Llei 
39/1988, de 28 de desembre. 
Després d'una breu presentació del Regidor Sr. Josep Maria Serra 
es passa a la votació. 
VOTACIó: ÈS APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 6.- ADJUDICACIÓ NÍNXOLS CEMENTIRI. 
 
L'Adjudicació de nínxols del Cementiri municipal, té la seva 
naturalesa jurídica o fonament en que és una concessió de do-   
mini sobre béns municipals, afectats a un servei públic, en 
aquest cas el de cementiri. El titular de la concessió, no és 
propietari, sinó que ostenta uns drets funeraris sobre el 
nínxol, d'acord amb el present plec de condicions econòmico-
dministratives, la legislació de policia sanitària mortuoria   
vigent de reglamentació que dicti el municipi; per la qual cosa 
els drets funeraris són limitats en el temps: un màxim de 50 



anys. 
ATÈS el que disposen els articles 57, 59, 60 i 61 del Regla-    
ment del Patrimoni dels Ens Locals, aprovat per Decret 336/     
1988, de 17 d'octubre. 
ATÈS que l'Ajuntament en Ple convocà subhasta per acord del 27 
de juliol i que aquesta s'anuncià en el B.O.P. del 8 de setem-  
bre. 
ATÈS que per acord de Ple del dia 26 d'octubre proppassat es 
portà a terme l'adjudicació, tot convocant una licitació pels 
nínxols que havien quedat deserts. 
Vistes les ofertes presentades i l'acte de la Mesa de Contrac-  
tació, a proposta del President de la Comissió de Governació, a 
l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció del següent. 
ACORD: 
Adjudicar nínxols del Cementiri municipal, segons categoria i 
preu que a continuació es detalla: 
            1a línia: 
  - Manuel Sierra Sánchez .......... 315.000 pta. 
  - Jordi Fontanent Plans. 
            dos nínxols a .................. 190.000 pta. 
  - Joan Cutillas i Martínez ....... 185.000 pta. 
    3a línia: 
  - Ana Vilanova Muntane ........... 161.200 pta. 
  - Ricardo Canturri Espasa ........ 192.000 pta. 
  - Felix Sabarroja Alsina ......... 165.700 pta. 
  - José Valls Royo ................ 161.200 pta. 
    4a línia: 
  - Antonio Caral Pallasa .......... 142.700 pta. 
El regidor de Benestar Social Sr. Josep Maria Serra del grup de 
CiU, defensa la proposta explicant que és una segona sub-   
hasta de drets funeraris sobre nínxols de recent construcció. 
VOTACIó: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 7.- CONCURS NETEJA ESCOLES.. 
 
Durant la lectura de la proposta s'incorpora a la sessió el Sr. 
Francisco Borrego. 
ATESA la conveniència de remodelar el servei de neteja de les 
escoles públiques de la nostra població, mitjançant la con- 
tractació d'una empresa especialitzada en aquestes presta-      
cions. 
Vistes les condicions tècniques i administratives redactades per 
materialitzar el contracte objecte de concurs, trobant- les 
viables i conformes. 
ATÈS el que disposen els articles 271 i 274 de la Llei Muni- 
cipal i de Règim Local de Catalunya. 
A proposta de la Presidència de la Comissió de Governació, a 
l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Convocar concurs per adjudicar el servei de neteja de 
les escoles Públiques, Sant Esteve, Emili-Carles Tolrà i Bona- 
vista, aprovant el plec de condicions econòmico-administratives, 
que s'adjunta al dictamen, i que servirà de base al con-   curs 
i posterior contracte. 
SEGON.- Tramitar l'expedient amb la preferència i reducció de 
tràmits que indica l'article 267 de la Llei Municipal i de Rè- 
gim Local de Catalunya. 
TERCER.- Publicar  l'anunci de la convocatòria al Butlletí 



Oficial de la Província i al Diari Oficial de la Generalitat. 
El Sr. Alcalde comença dient que el concurs adjudicarà la ne-   
teja de les tres escoles públiques, primer del CP Sant Este- ve 
i Emili Carles Tolrà, i després del CP. Bonavista que fou  la 
primera escola que va contractar el servei i que s'incorpo- rà 
al nou contracte a partir del més d'abril; aquest concurs 
permetrà racionalitzar el servei i la distribució del personal 
de neteja serà sense mermar la qualitat del servei. 
El Sr. Miquel-Àngel Sòria pel PP diu que no és el moment més 
oportú, davant la present crisi, ni pel personal ni per 
l'Ajuntament, portar a terme una contractació d'aquest tipus, 
per això votarà en contra. 
El Sr. Tomeu Calafell per IC, posa de relleu que si les Es- 
coles s'han netejat directament per personal de l'Ajuntament 
mantenint uns nivells de qualitat, amb el pas d'aquest servei a 
una empresa privada hi ha el perill que el rendiment dismi-  
nueixi, en més raó que en la línea anteriorment expressada so- 
bre la privatització de serveis, no creiem que hi hagi neces-   
sitat de fer-ho. El funcionament serà diferent i en base que 
sera privatiu no primarà la voluntat de servei que ha d'existir 
en aquestes prestacions, per això, votarà en contra. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC diu que s'ha d'observar com 
funcionarà aquest servei, i que tot i no estar d' acord en la 
forma, pot atorgar-se un marge de confiança i per això s'abs- 
tindrà. 
El Sr. Josep Rodríguez  del PSC-PSOE comença dient que com ja 
havien manifestat en altres ocasions no comparteixen aquesta 
febre de privatització de serveis amb l'equip de govern, cal 
preguntar-se que passarà amb el personal, tant el que  té 
contractat l'Ajuntament, com aquell que té l'empresa que fa el 
servei al col.legi Bonavista. No està de menys destacar que 
aquestes empreses treballen moltes vegades de manera irregu- 
lar, amb personal sense assegurar i que això hauria de ser un 
motiu de preocupació i una consideració en el moment d'adju- 
dicar el contracte. 
L'Alcalde respon  que confia que el concurs es porti a terme de 
manera satisfactòria i que no necessàriament ha d'incre- mentar 
la despesa de l'Ajuntament. Pel que respecta al perso- nal fixa 
que fa el servei a les escoles passarà a les altres dependències 
municipals, però l'empresa adjudicatària haurà de contractar les 
tres persones que proposa l'Ajuntament de mane- ra obligatòria i 
que estan contractades temporalment, sense que això sigui una 
subrogació del contracte i també vetllarà perquè es contracti el 
personal del CP Bonavista , que també és temporal, i una de les 
netejadores ja fou proposada per l'Ajuntament. 
El Sr. José Rodríguez pel PSC-PSOE, intervé de nou, dient que en 
aquestes contractacions és el treballador qui acaba per- dent, 
el que passa de l'Ajuntament a l'empresa privada, es trobarà en 
unes condicions de conveni inferiors, ja que el conveni de la 
neteja és un dels que té les retribucions més     baixes. Encara 
que es controlin els TC2 de les empreses, aquestes tenen 
personal sense assegurar sobre tot el de subs-   titucions i el 
de feines temporals, i dóna com exemple el passat a la fàbrica 
del vidre amb una treballadora de la neteja. Si l'Ajuntament 
confia que el preu del contracte no li surti car, és perquè 
aquestes empreses repercuteixen sobre el treballador els costos 
marginals, ja que tenen un sou baix i a vegades una situació 
irregular. 



VOTACIó: APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent resul-   
tat: 
  Vots a favor  : NOU  (9), dels regidors de CiU. 
  Abstencions   : UNA  (1), del regidor d'ERC. 
  Vots en contra: SET  (7), dels regidors del PSC-PSOE, IC i    
                            PP. 
 
 8.- APROVACIÓ DEFINITIVA DEL CONTRACTE DE COMPRA  
         D'INSTAL.LACIONS D'AIGUA. 
 
Per acord de l'Ajuntament en Ple de l dia 25 de maig de 1993, 
s'aprovà l'opció de compra que en recollim els principals as- 
pectes: 
L'abastament domiciliari d'aigua potable és un dels serveis que 
es poden classificar de bàsics i que repercuteixen direc- tament 
sobre el municipi, és de competència municipal així ho estableix 
la Llei de Bases de Règim Local, i la Llei Munici- pal i de 
Règim Local de Catalunya, que concorda amb les dis- posicions de 
la Llei de Bases, a travès dels articles 63 i 64. Queda el 
subministrament d'aigua potable amb caràcter domici-   liàri, no 
solament com una competència municipal, sinó com un servei mínim 
que ha de prestar tots els Ajuntaments. 
És en aquest sentit que l'Ajuntament de Castellar del Vallès 
actua i amb la finalitat d'assegurar cabdals suficients d'aigua 
potable per a la nostra població en un futur imme- diat. 
ATÈS que l'oferta que presenta la Fundació Maria del Corral,    
el Sr. Antonio Barata Gual i Calama, SA, es considera d'interés 
pel municipi per tal de garantir aquest subministre futur 
d'aigua potable. 
ATÈS el que disposa l'article 275 apartat 1.a de la Llei Mu- 
micipal i de Règim Local de Catalunya que és possible la con- 
tractació directa quan no és possible la concurrència d'ofer- 
tes quan tenen un preveïdor o posseïdor únic. 
L'Ajuntament adoptà entre d'altres l'acord de: 
Aprovar aquest contracte de precompra que comporta l'adquisi-   
ció a la Fundació Maria del Corral i al Sr. Antonio Barata i 
Gual, i amb les conseqüents obligacions per Calama SA de: 
  - l'adquisició dels afloraments d'aigües, privats. 
  - pous, les instal.alcions de bombeig i impulsió. canonades   
    i dipòsits de distribució d'aigua potable, en alta. 
  - les parcel.les de caràcter tècnic que són suport de les     
    instal.lacions. 
  - servituds de pas i de canonada. 
  - altres drets i obligacions previstes en el pre-contracte. 
Vist l'informe de Secretaria sobre la conveniència que la compra 
es subscrigui a les instal.lacions pròpies del municipi de 
Castellar, per les raons formals que s'exposen. 
ATÈS que el contracte subscrit, amb les parts venedores, en el 
seu article 4 apartats c) i d) preveu la transmissió a favor de 
tercers dels drets de compra. 
ATÈS que l'acord esmentat de 25 de maig, preveu la conformi- tat 
del Ple abans d'atorgar escriptura pública. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Contractar directament amb Fundació Maria Corral, Ca- 
lama, SA i Sr. Antonio Barata i Gual, la compra dels drets i 
instal.lacions dels subministraments d'aigua potable del muni- 
cipi de Castellar del Vallès. 



SEGON.- Aprovar la compra pel preu de CINQUANTA-CINC MILIONS  de 
pessetes (55.000.000'- pessetes) més els impostos que 
corresponguin. 
TERCER.- Donar comformitat a les clàusules del contracte i 
facultar a l'Alcalde per a la seva formalització en escriptura 
pública, autoritzant-lo a en introduir les esmenes necessàries 
per a portar a bon terme la compra-venda. 
Presenta la proposta el regidor Sr. Josep Maria Serra  pel grup 
de CiU que fa esment a que la compra de les instal.la-     cions 
i pous d'aigua, finalment només costaran 55.000.000'- de 
pessetes, en desprendre's de les instal.lacions de fora del 
municipi, tema que s'ha debatut prou en comissió informativa. 
VOTACIó: APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 9.- CONVENI AMB MINA PÚBLICA D'AIGÜES DE TERRASSA 
 
L'Ajuntament de Castellar del Vallès per acord de Ple de data 25 
de maig de 1993, aprovà el pre-contracte per a l'adquisició a la 
Funcadió Maria Corral, Calama, SA i Sr. Antonio Barata i Gual, 
els drets sobre l'aqüífer de Castellar i les instal.la- cions i 
distribució d'aigua potable, a determinades urbanitza- cions i 
llocs dels municipis de Castellar, Matadepera, Terras- sa i 
Vacarisses. 
Aigües de Terrassa, està interessada a adquirir, les instal.-
lacions de conducció, dipòsit i distribució que radiquen en els 
municipis de Matadepera, Vacarisses i Terrassa, i dels drets 
d'explotació d'aquestes instal.lacions en alta. També Aigües de 
Terrassa, manifesta la conveniència de regular els cabdals a 
subministrar per part de l'Ajuntament de Castellar del Vallès 
provinents del seu aqüífer, la qual cosa també és d'interés pel 
nostre municipi perquè permet obtenir la garan- tia d'uns 
ingressos, dintre d'uns mínims i màxims de subminis- trament 
d'aigua potable, i en un termini predeterminat. Tot essent més 
convenient, pels formalismes legals, que l'esmen-    tada 
empresa porti a terme directament la compra a les parts 
venedores, sense intervenció del municipi. 
A proposta del President de la Comissió de Governació, a l'A- 
juntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS. 
PRIMER.- Aprovar el conveni a subscriure amb "Mina Pública de 
Aguas de Terrassa SA", en què es determinen entre altres as-    
pectes: 
 
  - la renúncia a favor d'aquesta empresa, de l'opció de com- 
    pra de les instal.lacions d'aigua potable de fora el mu- 
    nicipi. 
  - les obligacions que ha d'assumir l'empresa. 
  - el subministrament d'aigua que ha de prestar l'Ajuntament 
    de Castellar, segons escandall que s'hi contempla. 
SEGON.- Facultar al Sr. Alcalde a la signatura d'aquest conve-  
ni i tan àmpliament com en dret sigui possible per a portar a 
terme la bona gestió d'aquesta operació. 
El portaveu de l'equip de govern Sr. Josep Maria Serra, expli-  
ca que aquest és resultant de l'anterior i que amb aquest aca- 
ba el tema de l'aigua. 
VOTACIó: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 



 10.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
10.- No n'hi ha. 
 
 
 11.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES. 
 
El Sr. Tomeu Calafell pren la paraula per fer una observació i 
una pregunta. La primera és respecte a la moció sobre el ta-    
baquisme, que és de desitjat una millor ampliació a nivell de 
l'Ajuntament i que es vetlli pel seu compliment. 
La pregunta és sobre la situació dels accessos a Can Carner. 
El Sr. Alcalde respon que amb el pla parcial de Ca n'Oliver, un 
cop aprovat, es confia resoldre el problema. 
El Sr. Jordi Permanyer pregunta sobre el funcionament de la 
Ràdio, després dels recents canvis efectuats.  
El Sr. Alcalde proposa fer una comissió informativa al res- 
pecte. 
 
 
I no havent-hi cap més assumpte a tractar, éssent un quart de 
dotze de la nit, s'aixeca la sessió de la qual s'estén la  
present Acta que signa com a fedatari d'aquests acords el Se-   
cretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 


